



JABATAN SUMBER AIR NEGERI KELANTAN

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

SEBUTHARGA NO : **JSANK/PSA/01/2024**

BERTARIKH: **16 APRIL 2024**

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia** dalam bidang perkhidmatan berikut:

Bidang	Sub-Bidang	Pecahan Sub-Bidang
22	12	06
22	12	07

Serta masih lagi dibenarkan dan sah laku untuk perkhidmatan berikut:

TAWARAN BAGI PERKHIDMATAN KAJIAN GEOFIZIK DAN RESISTIVITI MENGGUNAKAN KEADAH KEBERINTANGAN GEOELEKTRIK ("ELECTRICAL RESISTIVITY") UNTUK MENDAPATKAN PROFIL BAWAH PERMUKAAN BUMI SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN KEPADA JABATAN SUMBER AIR NEGERI KELANTAN.

2. Kontraktor diwajibkan mempunyai email yang sah dan aktif bagi penghantaran dokumen sebutharga yang akan dibekalkan bermula **25 April 2024 (Khamis) sehingga 30 April 2024 (Selasa)**. Borang sebutharga dijual dengan harga **RM50.00** satu set.
3. Borang sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang sah melalui email yang aktif sebagaimana didaftarkan di para 2. Bayaran boleh dibuat secara **Wang Pos** atas nama **PENGARAH JABATAN SUMBER AIR NEGERI KELANTAN**.
4. Kontraktor yang berminat adalah **diwajibkan untuk menyertai satu taklimat atas talian**. Sesi taklimat akan diadakan pada **24 April 2024 (Rabu) Jam: 9.00 pagi** melalui Video call link: <https://meet.google.com/ipa-vpkm-qju>. Bagi urusan **pendaftaran taklimat atas talian** Kontraktor dikendaki menghubungi **En. Mohd Saniga Bin Hj. Mohamad Sani (012-9572267)** tarikh pendaftaran mulai **16 April 2024 hingga 24 April 2024**. Kontraktor yang tidak berdaftar tidak dibenarkan menyertai taklimat ini.
5. Kerajaan tidak terikat untuk menerima tawaran yang paling rendah/tinggi ataupun mana-mana tawaran.
6. Borang sebutharga yang telah diisi dengan lengkap dan dimeterikan di dalam sampul surat yang bertulis No. Sebutharga di sudut kiri sebelah atas sampul surat, hendaklah dimasukkan ke dalam peti sebutharga di Jabatan Sumber Air Negeri Kelantan, Aras Bawah, Blok 4, Kompleks Kota Darulnaim tidak lewat dari **jam 12.00 Tengahari pada 05 Mei 2024 (Ahad)**.

PERHATIAN !!!
BORANG SEBUTHARGA TIDAK AKAN
DIKELUARKAN PADA HARI IKLAN DITUTUP

(TENGGU SHARIFUDDIN BIN DATO' TENGGU SHAH BUDDIN)

Pengarah,
Jabatan Sumber Air Negeri Kelantan.